
  
   
MR vergadering  
Datum   : Woensdag 20-11-2024  
Aanwezig                 : Berry, Aysen, Jacky, Maartje en Wendy 
  
                                
Afwezig : Reinier 
  
Notulist  : Wendy 
  

  
  

Afspraken Actie/Wie doet wat?  

1.Welkom  
 
Berry opent de vergadering 
  

  
 

2. Mededelingen 

- Testfase methode Basicly 
(mediawijsheid) (Berry) 

Berry: Nieuwe methode, 
mediawijsheid, we gaan deze nu 
uitproberen in alle klassen. 

Jacky: We willen proberen bij het 
kerstdiner iets voor ouders te 
organiseren, denkende aan soep 
en een broodje, vanuit JOGG. 
(jongeren en gezondheid 
organisatie) 

 

  
 
 
 
  

  
 
 
 
 
 
 
Alle leerkrachten. 
 
 
 
Jacky en Daria (Korein) 
  

3.GMR 

Toelichting wat er bij de GMR 

met de input is gedaan van de 

MR vergadering 18 september 

2024 j.l. (Berry) 

Alle input van de MR opdracht 

(waar ben je trots op? Betreft onze 

school) was verzameld en is 

besproken.  

  
  
  
 
 
 
 
Morgen volgende GMR   

  
 
 
 
 

Wendy 
 



4.Vacature OMR 
 
Julio Kertotiko sluit aan (indien 
mogelijk met werk) om te 
‘proeven’. 
 
Julio is niet aanwezig i.v.m. privé 
omstandigheden. Volgende keer 
sluit hij wel aan. 
 

 

 
 

   

5.IHP Gestel 
 
Jacky: Nog niet gelukt om een 
gymzaal te krijgen.  
Basisschool Tarieq komt er samen 
met nog 1 Salto school, er komen 
2 gymzalen, daar en niet bij ons. 
Misschien kunnen we iets vanuit 
ouders of kinderen naar SKPO toe 
zodat we toch een gymzaal 
kunnen krijgen. 
Nog niks is definitief, ook de 
plaats, blijven we hier of even in 
een unit ergen in Gestel. In 2027 
gaat het pas starten. 
 

  

6.Werkdagen  
Jacky/aanwezigheid MR 
vergaderingen 
 
Jacky werkt niet op woensdag, 
overige dagen wel. Even bekijken 
wanneer Jacky er wel bij kan zijn 
haar punten graag meteen dan 
voorin agenda. 
 

  

7.MR Plan 
 
- Geen opmerkingen per mail 
ontvangen. 
- Plan voor dit jaar vastgesteld. 
 
Per mail gestuurd, Berry heeft nog 
geen opmerkingen ontvangen dus 
vastgesteld, ander per mail 
doorgeven. 
 

 

 

 
 
 

8.Begroting volgend schooljaar 
(Jacky) 

Leerlingaantal gaat naar beneden. 
1 februari teldatum, bekostiging 
hangt hier vanaf. Begroting wordt 
gemaakt n.a.v. leerlingaantal. Wij 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



hebben 8 groepen, gemiddeld 17 
llng per groep, we zitten ver af van 
wat het moet zijn voor regulier 
onderwijs. Het einde van dit 
schooljaar 2024-2025 moet er 1 fte 
eraf (1 leerkracht, 
onderwijsassistent of MT lid 
minder) en in maart 2026 zou er 
dan nog 1 fte af moeten. Met het 
team tot een oplossing zien te 
komen, lukt dit niet, neemt Jacky 
een besluit. 

Hoe maken we onze school 
populair zodat er meer kinderen 
naar Karel de Grote komen. Het 
imago van de school moet 
verbeteren. Meer 
ouderbetrokkenheid en samen 
verantwoordelijk voor het kind. 

Stoppen NPO geld, leerlingaantal 
omlaag. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Aysen en Jacky gaan een 
afspraak maken om eens te 
sparren over ideeën om het 
imago van Karel de Grote te 
verbeteren. Zodat wij allen 
samen hiermee aan de slag 
kunnen gaan (ouders, 
leerkrachten, kinderen) 

 

9.Foto met (nieuwe) MR-leden. 
Er moet nog een nieuwe foto 
gemaakt moeten worden. 

Volgende MR vergadering, 
maken we de foto, wanneer 
iedereen aanwezig is. 
Flyer maken over MR met foto. 
 

 
 
 
Berry 

10.Rondvraag   

11.Afsluiting  
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